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Számottevő zenei siker
A gyergyószentmiklósi Solyom Berni nyerte az X-Faktor tehetségkutatót

S zombaton délutántól szurko-
lásra, szavazásra buzdított 
mindenki, aki csak tehette 

Gyergyószentmiklóson. A Gyergyói 
Hoki Klub, Solyom Bernadett isko-
lája, a Sfântu Nicolae Líceum, gyer-
gyói zenekarok, politikusok mind-
mind kérték, hogy voksoljanak a 
tehetséges gyergyószentmiklósi 
lányra, aki 11. osztályosan már az 
X-Faktor fi náléjában bizonyíthatott.

Berni a döntő hetén még hazalá-
togatott Gyergyószentmiklósra, ezt 
is megmutatták az első dala előtti 
kisfi lmben. Majd jött Nelly Hot In 
Herre című dala, és az izgalom, 
hogy a három fi nalista közül ki jut 
tovább a következő körbe. Mihályfi  
Luca esett ki, így Berni számára 
folytatódhatott a verseny. A Fekete 
vonat A város másik oldalán című 
slágerét és Travie McCoy ft . Bruno 
Mars Billionaire című dalát adta elő. 

Közben az is kiderült, hogy egy 
különdíjat nyert a gyergyói 
lány: felléphet a 2023-as Szi-
get fesztiválon.

Végül Kiss Kevin és 
Solyom Bernadett között 
dőlt el, hogy ki nyeri meg a 

2022-es X-Faktort, és amikor 
a gyergyószentmiklósi lány nevét 
mondta ki a műsorvezető, nemcsak 
a színpadon, a stúdióban, hanem 
Székelyföldön is sokan tomboltak 
otthon a képernyők előtt. Berni to-
vább élheti az álmát, ahogyan a ve-
le készült interjúban fogalmazott.

– Gratulálok, nagyon büszkék 

vagyunk rád itthon az eddig el-

ért sikereid miatt.

– Nagyon sok munka áll a hátam 
mögött, nagyon jól érzem magam. 
Egy nagyon nagy álmom vált valóra.

– Kicsit térjünk vissza a múlt-

ra! Hogyan került az életedbe a 

zene, mikor döntötted el, hogy 

ezzel komolyabban fogsz foglal-

kozni?

– Kisgyerek korom óta nagyon 
szeretem a zenét, régóta énekesnő 
szeretnék lenni. Mindig is egy álom 
volt ez nekem, és most az álmomat 
élem meg, úgyhogy nagyon boldog 
vagyok.

– Miért volt fontos számodra, 

hogy jelentkezz az X-Faktorba 

és részt vegyél a tehetségkutató 

műsorban?

– Nem fogalmazódott meg ben-
nem ez a gondolat. A szüleim miatt 
jelentkeztem, ők voltak, akik biztat-
tak, hogy próbáljam meg, mert ha 

nem sikerül, akkor is ez egy jó él-
mény lesz. Igazuk volt. Nagyon sokat 
köszönhetek nekik ezért is, mert nél-
külük nem lennék az X-Faktorban.

– Mennyire volt nehéz a váloga-

tó? Gyergyószentmiklóson jelent-

keztél, majd Budapesten is volt 

casting, és többször is meg kellett 

mérettetned ahhoz, hogy bekerül-

hess az élő show-ba. Mi volt a leg-

maradandóbb élményed?

– Visszagondolva a legemlékeze-
tesebb a székes volt, de mindegyik 
részét nagyon élveztem. Három 
castingen voltam, mielőtt a váloga-
tóra bejutottam. Mindegyik alkalom 
nagy pillanatokat hozott nekem. 
Soha nem gondoltam, hogy idáig 
eljutok, hogy ilyen nagy színpadon, 
ennyi ember előtt előadhatom a pro-
dukcióimat, énekelhetek. Hihetetle-
nül megdöbbentő ez az egész.

– Volt olyan pillanat, amikor 

elbizonytalanodtál és úgy érez-

ted, hogy „ez most nekem nem 

fog sikerülni”?

– Nem, egyáltalán nem volt 
ilyen, és ezen nagyon meglepőd-
tem. Amióta megkezdődött az 
X-Faktor, az egész izgalom kiment 
belőlem, minden alkalommal azt 
vártam, hogy ismét fel tudjak lépni 
a színpadra, megint tudjak bizonyí-
tani. Nagyon jól érzem itt magam 
alapjáraton is, és a színpadon is. 
Soha nem volt kérdés bennem, hogy 
ez most rosszabbul ment vagy nem 
úgy sikerült, ahogy kellett volna, 
mindig magabiztosan léptem fel, 
és talán ennek is köszönhető, hogy 
mindig jól is sikerül a produkció.

– Örültél annak, hogy ByeAlex 

lett a mentorod? Milyen a közös 

munka? Mit tudott neked taníta-

ni az elmúlt hetekben?

– Nagyon örülök, hogy Alexhez 
kerültem, mert szerintem nagyon 
jó mentor, és mint ember is nagyon 
jó fej. Nagyon sok mindent megtud-
tunk egymásról, és megváltozott 
az egész képem vele kapcsolatban, 
mert sokkal szigorúbbnak gon-
doltam. Jól teltek vele az énekórák 
is, nagyon sok mindent tanultam 
tőle elsősorban emberileg, de ze-

nével, fellépésekkel kapcsolatban 
is. Olyan dolgokat, amikre lehet, 
hogy magamtól nem jöttem volna 
rá. Mindig azt hangsúlyozza, hogy 
csak önmagamat adjam, és jól kell 
éreznem magam a színpadon ah-
hoz, hogy a nézők is ezt érezzék.

– Többfajta zenei stílusban is 

hallhattunk téged, de úgy tűnt, 

hogy a rap áll hozzád a legköze-

lebb. Ez az a műfaj, amiben leg-

inkább el tudod magad képzelni? 

– A jövőben azt szeretném, ha 
egy albumomon belül is több zenei 
stílusban tudjam magam megmu-
tatni, de a fő mindenképpen a rap 
lenne, azt nagyon szeretem. De több 
minden közel áll hozzám, például a 

Bagossy Brothers Companyvel kö-
zös produkciót is imádtam, nagyon 
jó volt velük együtt dolgozni, hatal-
mas élmény volt.

– Egy héttel azelőtt már éne-

keltél a gyergyószentmiklósi Ba-

gossy Brothers Companytől egy 

dalt. Honnan jött az ötlet, hogy 

közösen lépjetek fel az X-Faktor 

színpadán? 

– Régóta ismerem Bagossyékat, 
nagyon szeretem a munkásságu-
kat, és mondtam Alexnek, hogy 
vagány lenne velük együtt dolgoz-
ni. Elfogadták a felkérésünket, és 
én nagyon örültem neki, mert ba-
kancslistás volt számomra a közös 
produkció.

– Csodálatos hangzása volt a 

Néked szólnak a harangok című 

dalnak, ahogyan a Bagossy Bro-

thers Companyvel közösen előad-

tátok. A mentorok is mondták, 

hogy el tudnának képzelni téged 

egy zenekar élén. Te is magadat? 

– Amióta elkezdődött az X-Fak-
tor, megfogalmazódott ez bennem, 
nagyon szeretném, mert szerintem 
ez jó buli, főleg olyan emberekkel, 
akik ugyanannyira szeretik a zenét, 
mint én. Úgyhogy mindenképp sze-
retnék egy zenekart a jövőben.

– Már az első élő műsort kö-

vetően több olyan komment volt, 

hogy te biztosan döntős leszel. 

Te reménykedtél ebben?

– Őszintén bevallom, nem gon-
doltam, hogy idáig eljutok. Min-
dig csak arra gondoltam, hogy 
mindent beleadok, és ha sikerül, 
boldog leszek, de ha nem, akkor 
sincs baj, mert elértem a célomat, 
nagyon sok emberhez eljutottam. 
Nagyon örülök és hálás vagyok, 
hogy az otthoniak ennyire támo-
gattak, szavaztak rám. Úgy gon-
dolom, nagyon jó dalokat válasz-
tottam a fináléra, nagyon nagy 
bulit szerettem volna csapni így az 
utolsó adásban.

– Mi lesz az X-Faktor után? 

Zenélés terén milyen terveid 

vannak? 

– Először hazamegyek, mert su-
liznom kell, közben gőzerővel neki-
fogok saját dalokat gyártani, mert 
mindenképpen folytatni szeretném 
a megkezdett utat, az éneklést.

Barabás Orsolya

Országos ismertség. Elhozta 

az első díjat Solyom Berni
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• Okkal égett X-Faktor-lázban szombaton este a Gyer-
gyói-medence, hiszen a gyergyószentmiklósi Solyom 
Bernadett bejutott a tehetségkutató fináléjába, és a 
legjobb három között bizonyíthatott. Az este folyamán 
kiderült: Solyom Berni nemcsak győzött, hanem még 
egy különdíjat is megnyert. A Székelyhonnak adott 
interjúban élményeiről, tapasztalatairól beszélt.

X-Faktor

Az X-Faktor egy 2010-ben indult 

licencszerződésen alapuló zenei 

tehetségkutató show-műsor, 

melynek célja új popsztárok 

felfedezése. A műsor követi a brit 

The X Factor formátumot, ahol az 

éneklés mellett számít a külső 

megjelenés, pl. a tánctudás is. A 

műsor első indulását már 2009-

ben tervezték. A Csillag születik 2. 

évadának fináléjában jelentették 

be, hogy 2010-ben elindul a The X 

Factor magyar változata, amelyet 

a magyarországi RTL Klub (októ-

bertől RTL) televízió rendez.




